
 

LVF Valdes ārkārtas sēdes Nr. 1-16/10-2023 protokols 

 

2023.gada 31. augustā plkst. 16.00 

LVF birojs, Andrejostas iela 17, Rīga,  

Platformā “Zoom” 

 

Piedalās: A. TUNTE, A. VITKOVSKIS, A. MISIROVA, J. VALERTS, K. ČERŅAVSKIS, 

M. BUKLAGINA, J. STUKULS 

 

Pieaicinātie: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi vada: Arnis TUNTE 

Protokolē: Kristīne LEJIŅA 

 

Sēdi atklāj un vada Biedrības “Latvijas Volejbola federācija” (turpmāk LVF) 

Ģenerālsekretārs – Arnis TUNTE 

LVF Valdes sēdē piedalās 7 Valdes locekļi, kuriem ir balss tiesības. Atbilstoši LVF Statūtiem 

Valde ir lemttiesīga 

 

1. Punkts 

Par klasiskā volejbola sezonu; 

Optibet Superkauss 2023 nolikumu (sievietēm un vīriešiem) apstiprināšana 

(A. Tunte) 

 

1.1. Diskusijas par klasiskā volejbola sezonu (izsakās visi LVF Valdes locekļi) 

A. Tunte: informē, ka attiecībā uz klasiskā volejbola sezonu, šobrīd viss mazliet ieildzis, taču 

tiek gatavots kalendārs, nolikums, projektu vadītājs ir izsūtījis klubiem e-pastus, virzība 

notiek; informē, ka Superkauss notiks 30.septembrī Daugavpilī. 

 

A. Misirova:  norāda uz to, ka būtu svarīgi, ka projektu vadītājs prezentē Nolikumu, aizstāv 

savu viedokli, un tālāk Valde attiecīgi lemj; 

Superkausa Nolikums ir nepilnīgs, ar kļūdām, nav saprotams, kuras komandas spēlē. 

 



J. Stukuls: jāizstrādā Nolikumu tā, lai katru gadu nav jāizstrādā jauns; jāizdomā sistēma; 

atbalsta ideju par pārspēlēm. 

 

A. Misirova norāda, ka radušās jaunas alternatīvas, kur komandām spēlēt, reģionos, kur 

nolikumi un kalendāri jau gatavi, komandas sāk izvēlēties piedalīties tajās. 

 

M. Buklagina: ieskicē situāciju par savas komandas (AK Gulbene) dalību Nacionālajā līgā; 

norāda, ka ir alternatīvas, kur spēlēt (gan Vidzemē, gan Latgalē ir izveidotas līgas, kur 

spēlēt); neskaidrība par LVF organizēto sacensību formātu klasiskajā volejbolā (divas līgas, 

kur spēlē tās pašas komandas, viss pārklājas, ar diviem dažādiem nosaukumiem), liek ar savu 

komandu mazliet atkāpties no šī formāta; norāda, ka, ja grib saglabāt volejbola 

kvalitāti/līmeni Latvijā, ir jāorganizē vairāk sacensības reģionos, ne tikai Rīgā. 

 

A. Tunte: norāda, ka nepieciešams meklēt atbilstošu cilvēku vakancei, kas apvienotu 

pienākumus saistībā ar Depo Open, pludmales izlasēm un klasiskā volejbola sacensību (līgu) 

organizēšanu, jo R. M. Celmiņa pamet Pludmales volejbola koordinatora amatu. 

 

1.2. A. Tunte aicina balsot par to, ka projektu vadītājs sazinās ar abām sieviešu volejbola 

komandām, noskaidro, kura komanda grib uzņemt spēli, lai izspēlētu savā starpā (ja abas 

komandas piekrīt, tad taisa izlozi, ja nepiekrīt neviena, LVF meklē risinājumu, kur izspēlēt); 

komandas izspēlē, un 30.septembrī ir lielais Superkausa fināls Daugavpilī 

(PAR: J. Valerts, A. Misirova, A. Tunte, J. Stukuls, M. Buklagina 

PRET: A. Vitkovskis, K. Čerņavskis) 

 

1.3. J. Stukuls: uzsver nepieciešamību rūpīgāk izstrādāt Superkausa Nolikumu. 

A. Tunte aicina J. Stukuli un J. Valertu iesaistīties Nolikuma izstrādē. 

J. Valerts: piekrīt, ja projektu vadītājs izstrādā melnraksta versiju, ko atsūta arī A. 

Vitkovskim un J. Stukulim, tad izskatīs un dos savus komentārus/ieteikumus (pieņemts 

zināšanai) 

2. Punkts 

Par kandidātu CEV treneru kursiem 

(A. Vitkovskis) 

2.1. A. Vitkovskis: informē, ka saistībā ar CEV treneru kursiem, kas norisināsies septembrī, 

nepieciešams izvēlēties citu kandidātu, saistībā ar situāciju, kas radusies ar iepriekš izvēlēto 



kandidātu (lai gan izgājis trīs rehabilitācijas kursus, šobrīd vairs nestrādā sporta skolā, 

izstājies no mācībām); uzskata, ka, ja trenerim vairs nav piesaistes pie sporta skolas, kā arī 

neturpina studēt, tad ir jādod iespēja citam trenerim doties uz šiem kursiem. 

 

2.2. A. Tunte uzdod Vitkovskim apzināt pārējos kandidātus un izvēlēties kandidātu, ko sūtīt 

uz kursiem tajā pašā kārtībā, kā tas tika darīts iepriekš (pieņemts zināšanai). 

 

 

3. Punkts 

Par EEVZA turnīru 

(A. Tunte) 

 

3.1. A. Tunte: informē Valdi par starptautisko turnīru, ka EEVZA vēlas izveidot līgu, ar 

sabraukumiem, piedalās Ukraina, Polija, Igaunija, Latvija, Lietuva, 8 komandas kopā katrā 

dzimumā; 

3000 EUR līgai (no LVF, no sponsoru naudas), 1500 EUR saņem, kad uzvar LK, 1500 EUR- 

kad piesakās starptautiskai līgai. 

J. Valerts: norāda, ka nav saņēmis informāciju par šādu jautājumu iepriekš. 

K. Čerņavskis: skaidro, ka tajā plānoti 3 sabraukumi, beigās “Final 4”; Ukraiņi ir atraduši 

finansējumu, ir ģenerālsponsors, klubiem varētu būt naudas balvas. 

3.2. Aicina atļaut 2022. gada Latvijas Kausa uzvarētājiem novirzīt naudas balvu, kas bija 

paredzēta klubiem, ja tie piesakās Eiropas kausos, dalībai EEVZA klubu čempionātā. 

 (PAR: M. Buklagina, A. Vitkovskis, J. Valerts, J. Stukuls, A. Tunte, A. Misirova 

Atturas: K. Čerņavskis) 

 

4. punkts 

LOV sportistu sastāvs un papildus finansējuma sadalījums 

(A. Tunte) 

4.1. A. Tunte: skaidro situāciju, ka šobrīd vietu Latvijas Olimpiskās vienības (LOV) sastāvā 

ir vairāk nekā sportistu; jāveic rotācija; Dāvja Tetera (studiju dēļ) vietā šajā sarakstā jāliek 

kādu citu sportistu; 

No LOV arī ir piešķirti papildus finanšu līdzekļi sportistiem, ko var sadalīt pēc Federācijas 

ieskatiem; 60% drīkst novirzīt treneru algās, 40% treniņu darbam; tā kā iepriekš sportisti nav 



novirzījuši finansējumu treneru atalgojumam, aicina LVF Valdi atbalstīt trenerus, 

finansējuma daļu attiecīgi novirzot treneru algām. 

 

M. Buklagina: pirms sadalīšanas un balsošanas, aicina atainot, kādas konkrēti ir tās summas, 

kādas ir idejas par D. Tetera aizvietošanu sastāvā un ieskicēt saprotamāk, lai varētu balsot 

konkrēti, bet pašu ideju atbalstīt trenerus/novirzīt daļu finansējuma treneriem atbalsta. 

(pieņemts zināšanai) 

 

 

Sēdi vadīja                    Arnis Tunte 

Protokolēja        Kristīne Lejiņa  

 

 

 


